	Publishing and Distribution Agreement 

1 Publisher’s Obligations

1.1 Publisher shall, at its own expense, manufacture the retail units of the Game and determine, in its entire discretion, the marketing and distribution strategy (online and offline) of the Game within the Territory. In particular, Publisher will determine the methods of marketing, pricing, packaging, labeling, identification, advertising, publication/release date, terms and conditions of sale or license, collection and use of customer data and warranty or user registration procedures.
1.2 Publisher shall use its best endeavors to distribute the Game online and offline in the Territory. The Parties agree that Publisher may in its entire discretion determine the retail price of the Game, provide price protection, promotional discounts, markdowns and other forms of price-based marketing to its customers with respect to the Game. Developer acknowledges that Publisher does not represent or guarantee any particular sales result (be it on a unit or revenue basis) with respect to the Game.

1.3 Publisher shall pay to Developer the advance on royalties and the revenue share as set out in more detail in Section 8 below.

1.4 Publisher shall inform Developer if it becomes aware of any third party’s infringements of Developer’s intellectual property in the Game within the Territory.

2 Developer’s Obligations

2.1 The Developer shall develop and fully localize the Game, including any menus, onscreen text and audio output in all EFIGS Languages. The Developer shall ensure that the Game can be played without restrictions on all hardware corresponding to the Minimum Specifications set out in Annex 2. The Developer shall further ensure that the Game is not affected by commonly used third-party software, including without limitation any antivirus software running in the background during gameplay.

2.2 Upon Publisher’s request, Developer will provide to Publisher all graphics, sound, code and structure elements created for the Game on a common data medium (such as a CD or DVD) free of charge for Publisher’s information and marketing purposes, i.e. to enable Publisher to follow the status of the development work and to market the Game during the course of the project development work.

2.3 Developer grants the Publisher the right to enter the production premises during normal working hours at any time and to check on the progress of the development work.


	Договор об издании и распространении

1. Обязанности Издателя
1.1 Издатель обязан за свой счет наладить производство Игры, единолично определяя маркетинговую и дистрибутивную стратегию (онлайн и оффлайн стратегии) распространения Игры на Территории. В частности, Издателю принадлежат права на определение маркетинговой и ценовой политики, выбор упаковки, маркировки, идентификационных средств, проведение рекламной кампании,  определение даты публикации и даты выхода Игры, определение условий и правил реализации и лицензирования, составление и анализ клиентской базы, гарантийное обслуживание и проведение процедуры регистрации пользователей.

1.2 Издатель должен сделать все от него зависящее для наилучшего онлайн и оффлайн распространения Игры в границах Территории. Стороны пришли к соглашению о том, что Издатель вправе единолично определять розничную цену Игры, применять метод защиты цены, устанавливать рекламные скидки, дисконты, применять иные методы ценообразования, без ущерба интересам Разработчика.  Разработчик поставлен в известность, что Издатель не гарантирует никаких определенных доходов с продаж (единовременно или ежегодно).

1.3 Издатель должен выплатить Разработчику аванс от роялти , а также  часть годовой прибыли, обозначенную в Разделе 8 данного Договора.

1.4 Издатель обязан информировать Разработчика о попытках третьих лиц нанести ущерб интеллектуальной собственности Разработчика на указанной Территории.
2.  Обязанности Разработчика

2.1.  Разработчик должен разработать и полностью локализировать Игру, включая меню, экранный текст и аудиовыходы на всех языках EFIGS. Разработчик должен удостовериться, что Игра функционирует без ограничений на любом  оборудовании, отвечающем минимальным требованиям, перечисленным в Приложении 2 настоящего Договора .Разработчик также должен  удостовериться, что на функционирование Игры не влияет работа какого бы то ни было постороннего программного обеспечения, в том числе всех антивирусных программ, запускаемых одновременно с Игрой.
2.2  По запросу Издателя Разработчик должен бесплатно обеспечить его всеми графическими, звуковыми, кодовыми и структурными элементами, созданными для Игры  и записанными на обычном носителе ( CD или DVD носитель), для информирования Издателя, а также в маркетинговых целях, как –то: дать Издателю возможность отслеживать процесс разработки и проводить мониторинг рынка компьютерных игр в период разработки продукта.

2.3   Разработчик предоставляет Издателю право посещать предприятие, где проводится разработка продукта, в рабочее время в любой удобный  день, для контроля за процессом разработки.




